
Referat bestyrelsesmøde 31/1-19 hos Kai, nr. 2 
Til stede: Bjarne Emil, Kai, Michael, Andreas 

1. Status på rotter og sunkne kloaker 
Der er stadig store problemer med rotter. På stikvej 1 er der stadig et stort hul i vejen. 
Den plastikpæl der var sat i hullet for at undgå at biler kører i er blevet fjernet, der er i 
stedet sat en træpæl i. 
 
Bjarne tager nye billeder af dette hul og evt. andre huller og sender til kommunen. 
 

2. Status fra vandværkets opkøb af jord ved grundvandsindvinding. 
Vandværket har købt marken ved siden af grundejerforeningens arealer med 
overtagelse 1/3-19.  
 
Det er OK med vandværket at vi fælder yderligere træer i læbæltet mod marken. Kai 
kontaker Jens Vinge for at aftale yderligere fældning. Tanken er at få alle de høje træer 
væk, de ødelægger asfaltbelægningen på stierne. Fældning skal foregå fra markens side 
næste gang, så fællesarealerne ikke belastes af de tunge maskiner. 
 

3. Forberedelse af generalforsamling torsdag den 21/3-2018 kl. 19.30 (Michael og Henrik 
er på valg) 
Michael ønsker genvalg, Michael spørger Henrik om han ønsker genvalg. 
Kai har bestilt Rebildhus. Andreas har lavet begivenhed på Facebook. 
Michael laver indkaldelse og sender til Andreas, der så vil printe og omdele. 
 

4. Regnskab for 2018 og budget for 2019 
Kai viser regnskab for 2018. Der var ingen overraskelser, vi fik knap DKK 6.000,- for 
træflis, vi har et overskud på DKK 19.370,84 og en egenkapital på DKK 58.807,50. Vi er 
færdige med at afbetale på plæneklipperen, men der er ikke planer om at købe en ny 
endnu, da den vi har kan holde flere år endnu. Budgettet for 2019 er lavet og er sammen 
med regnskabet klar til generalforsamlingen. 
 

5. Evt. 
Punktet udgår 

 


